
  

 
    

Even voorstellen:   John Komen – voorzitter 
 

 

Sinds november 2006 ben ik lid van (voorheen) AV 
Haarlem, eerst als recreant onder leiding van Baltien de 
Wit zodat ik niet hoefde stil te zitten tijdens de training 
van mijn kinderen. Ik herinner me nog goed hoe ik de 
eerste hele ronde nauwelijks kon volbrengen maar al 
snel werd ik enthousiast deelnemer aan allerlei 
loopevenementen en crossen. Inmiddels train ik al vele 
jaren met de lange-afstandslopers bij Ruud Wielart.   
 
Naast atletiek is schaatsen een belangrijke hobby en ben 
ik actief lid van IJsclub Haarlem, waar ik ook de nodige 
hand- en spandiensten lever. 
 
Vanaf 2011 ben ik lid van het bestuur van AV Haarlem, 
eerst als penningmeester en vanaf 2019 als voorzitter. In 
die functie maakte ik al snel kennis met mijn collega bij 
KAV Holland, Willem Roelfsema, en waren we het direct 
eens over de zin en noodzaak van een fusie tussen beide 
verenigingen. 

Ik zie het nu als belangrijkste taak, en uitdaging, om de nieuwe vereniging Haarlem 
Atletiek verder organisatorisch en sportief vorm te geven in goede samenwerking met 
mijn mede-bestuursleden, onze onvolprezen trainers en vele vrijwilligers.  
 

 
  



    

 
 

Even voorstellen:   Jaap van Deursen – secretaris 
 

 

Ik ben Jaap van Deursen, sinds C-pupil lid van AV 
Haarlem. Op een gegeven moment mocht ik 
meetrainen bij de middellange afstandsgroep 
onder leiding van Koos (bijna 40 jaar geleden).  
 
Naast het lopen van veel wedstrijden indertijd bij 
de club, ben ik nu werkzaam als gymdocent in het 
basisonderwijs.  
Sinds 5 jaar ben ik als secretaris lid van het 
bestuur van AV Haarlem geweest en sinds 
afgelopen zomer ook pupillen trainer. 
 
Ik zet me graag in voor Haarlem Atletiek, omdat ik 
iedereen een uitdagend sportief en gezellig leven 
toe wens.  En dat ik dan af en toe bij 
vergaderingen aanwezig dien te zijn, heb ik graag 
over voor een mooie club! 
 
Vandaar dat ik me kandidaat heb gesteld voor het 
bestuur van Haarlem Atletiek. 

 
 
  



    

 
 

Even voorstellen:   Bas van Aken – penningmeester 
 

 
 

Als late tiener ben ik met atletiek begonnen met een 
voorliefde voor (midden)lange afstand en cross.  
En sinds een trainingskamp in het Peak District in 2002 
neem ik altijd een paar trailschoenen mee in mijn 
koffer/rugzak.  
Recente hoogtepunten: de Ultravasan 45 en Niesen 
Überschreitung met 40 cm verse sneeuw. 
 
Binnen de Haarlemse atletiek ben ik, behalve atleet, vooral 
bekend van het wedstrijdsecretariaat bij wedstrijden op 
onze baan. Daarnaast ben ik ook actief als jurylid bij de, 
tegenwoordig, juniorencompetitiewedstrijden van onze 
kinderen. Als nieuw bestuurslid zal ik de penningmeester 
taken op mij nemen.  
 
Ik werk bij TNO waar ik onderzoek hoe we zonne-energie 
zo optimaal mogelijk in ons land(schap) kunnen toepassen, 
bijvoorbeeld in combinatie met biodiversiteit en landbouw.  
 
Ik ben geboren en getogen in de Achterhoek, in hetzelfde 
jaar waarin Atletico ’73 is opgericht. Via Delft, AV de 
Delvers ben ik in Groningen bij GVAV Rapiditas, terecht 
gekomen waar Sabine,  GSAV Vitalis, en ik elkaar ontmoet 
hebben. Niet verrassend: een team oud-Delftenaren zocht 
nog een vrouwelijke loper voor de Veluweloop estafette. 

Samen zijn wij in Cambridge gaan crossen, CU Hare and Hounds, en baan- en 
wegwedstrijden gaan lopen, Cambridge & Coleridge AC.  
Na omzwervingen, via TuS Neuköllln Berlin, Haag Atletiek en TAS’82, wonen wij 
alweer 16 jaar in Haarlem. Zo’n tien jaar geleden zijn we met het hele gezin lid 
geworden van de AV Haarlem.  
Haarlem Atletiek is mijn tiende/elfde atletiekvereniging. 

 
 
  



    

 
 

Even voorstellen:   Marieke Mul – coördinatie jeugdatletiek 
 

 

Hoi, ik ben Marieke en in het huidige bestuur zal ik de rol 
van coördinator jeugdatletiek gaan vervullen.  
 
Met een vader die zelf lang lid is geweest in Haarlem en 
ook trainer is geweest, ben ik bijna opgegroeid op de 
atletiekbaan.  
 
Ik ben dan ook ongeveer 20 jaar lid geweest van KAV 
Holland. Daarnaast geef ik inmiddels al weer dik 10 jaar 
training aan de jeugd. Ik ben ooit als pupillentrainer 
begonnen, maar ik geef nu al een aantal jaar met veel 
plezier training aan de D-junioren.  
 
Ik kijk erg uit naar de komende periode in het bestuur 
van Haarlem Atletiek! 

 
 
  



    

 
 

Even voorstellen:   Frank van Ravensberg – coördinatie baanatletiek 

 

 

Ik ben Frank van Ravensberg, 64 
jaar en ik woon in Hoofddorp.  
 
Nadat ik van Sinterklaas in 1971 
een trainingspak gehad had, 
mocht ik van mijn ouders een dag 
later met mijn oudere broer Evert 
naar het militair schietterrein in 
Overveen om met de pupillen en 
de CD jeugd van AV Haarlem 
mee te trainen.  
Ik ben nooit meer weggegaan. 
 
De eerste jaren heb ik bijna alle 
onderdelen van de atletiek 

gedaan, maar de midden- en lange afstand gingen me het beste af. Tot ik het 
snelwandelen ontdekte, dat me nog beter lag. Dat heb ik een kleine 10 jaar gedaan tot 
een hamstringblessure het bedrijven van topsport niet meer mogelijk maakte.     
 
Tot vijf jaar geleden heb ik nog hardgelopen op de weg tot dat ook niet meer ging 
waarna ik mijn wedstrijdlicentie heb ingeleverd. Inmiddels maak ik in de zomer al weer 
een kwarteeuw trektochten op de fiets door Nederland en Europa en ook maak ik 
wandelingen over langeafstand paden. 
 
Voor Haarlem Atletiek ga ik mij vooral (maar niet alleen) bezig houden met de 
wedstrijdatletiek op de baan. Enkele activiteiten die jullie van mij mogen verwachten: 
Ik zal meegaan met competitiewedstrijden; aanwezig zijn bij baanwedstrijden op onze 
eigen baan; waar nodig helpen met jureren; ik maak een lijst met alle bestaande 
clubrecords (outdoor/indoor/weg) van de fusieclubs en van Atmodes; ik ben bezig met 
een (dik) aller tijden boek van AV Haarlem; ik help mee met de Lionsloop en ik wandel 
deze zomer weer als begeleider mee met de wandelgroep in het kader van de 
Nationale Diabetes Challenge.  
 
Maar vooral hoop ik een enthousiaste bijdrage te kunnen (blijven) leveren aan de 
atletiek in Haarlem. 

 



    

 
 

Even voorstellen:   René van Leeuwen – coördinatie loopsport 
 

 

Vijfentwintig jaar geleden zijn Tonneke en ik (René) 
van Leeuwen richting Haarlem verhuisd. Tonneke was 
lid van een loopgroep in Amsterdam en ik rende mijn 
rondjes in het Vondelpark en het Amsterdamse Bos. 
Binnen een paar maanden werden we lid van één van 
de dinsdagavond loopgroepen van KAV Holland en 
hadden geen idee dat er twee atletiekverenigingen 
bestonden. Na enkele jaren wilde ik iets fanatieker 
trainen en werd ik lid van de wedstrijdgroep, die ook op 
dinsdag trainde. 
 
Begin 2012 en twee trainers verder was de 
wedstrijdgroep nog maar een klein groepje en wilde het 
bestuur de wedstrijdgroep opheffen. Dat vonden we als 
groep natuurlijk geen goed idee en daarom bedachten 
we samen met het bestuur een plan om de 
wedstrijdgroep nieuw leven in te blazen en te zorgen 
voor groei van de groep. 

 
Het werd de ‘loopgroep met ambitie’ met de 4 P’s als driver (Passie, Plezier, Preventie 
en Prestatie). Tevens werd ik namens deze groep lid van de wegcommissie. De 
loopgroep met ambitie, waarbij ik nog steeds train, is inmiddels gegroeid tot een groep 
met meer dan 40 lopers (m/v) die regelmatig op het podium staan bij regionale 
wedstrijden zoals het crosscircuit. Zelf hoor ik niet bij die snelle mannen en vrouwen, 
maar ik geniet nog steeds van de fanatieke trainingen op dinsdagavond, rennen in de 
duinen en af toe een wedstrijdje of een trail. Samen trainen en lopen vind ik erg fijn. 
  
In de loop van de tijd ging ik steeds meer doen voor de wegcommissie en zo heb ik 
sinds 2018 de leiding over de organisatie van de Spaarnwoudecross en de Duintrail. 
In 2019 werd ik voorzitter wegcommissie en als zodanig bestuurslid. Rond 2020 
hebben we binnen het bestuur van KAV Holland gebrainstormd over de toekomst op 
langere termijn en waren we het met elkaar eens dat het voor Haarlem beter zou zijn 
als er één sterke atletiekvereniging zou komen. Ook binnen AV Haarlem bestond 
datzelfde gevoel en vanaf 2022 zijn we als onderdeel van de fusiecommissie serieus 
begonnen aan het opstellen van het fusieplan en het creëren van voldoende draagvlak 
en draagkracht. Dat was een flinke klus, met op 17 december 2024 het fantastische 
nieuws dat beide BLV’s hadden voorgestemd. 
  
Binnen het bestuur van Haarlem Atletiek ben ik coördinator loopsport. 
Mijn droom is dat we binnen Haarlem Atletiek loopsport kunnen aanbieden voor jong 
en oud, recreatielopers, studentenatletiek en wedstrijdlopers, en allerlei aanverwante 
loopsportactiviteiten kunnen ontwikkelen in brede zin, zoals bootcamp en wandelen, 
kortom breedtesport. 
 



    

 
 

Even voorstellen:   Frits Wiltink – coördinatie wedstrijd organisatie / faciliteiten 
  

 

Hallo allemaal, ik ben Frits Wiltink, en ben via mijn 
vrouw Marieke Piek en onze kinderen Mirthe, 
Thijmen en Job in de Haarlemse atletiek bij KAV 
Holland terecht gekomen. Eerst als vriend van en 
later als vader van, ging ik met enige regelmaat mee 
naar de atletiekwedstrijden van Marieke (vanaf 
1988) en onze kinderen (na 1999).  
 
Op een zeker moment heb ik ook de 
hardloopschoenen weer aangetrokken en ben op de 
dinsdagavond bij de loopgroep van Suzan “rear arm 
drive” gestart. In eerste instantie met als doel om 
mijn volleybalconditie in de zomer op peil te houden. 
Maar inmiddels ook gewoon omdat ik ontzettend 
geniet van hardlopen op het strand (blote voeten) en 
in de duinen. Nu loop ik bij de loopgroep van Kees 
op de dinsdagavond en op de zondagochtend met 
een groepje oud-ouders van, in de 
Kennemerduinen. 

 
Na mijn cursus jurylid algemeen, ben ik in 2018 aangehaakt bij de Stichting Exploitatie 
kantine atletiekbaan Pim Muliersportpark. Onder de stichting vallen nu nog de 
Wedstrijd Organisatie Commissie en de Kantine Commissie. Het organiseren van de 
baan atletiekwedstrijden in Haarlem en het coördineren van de kantine activiteiten 
geeft mij veel energie. 
 
Deze energie neem ik mee in het nieuwe bestuur van Haarlem Atletiek waar ik de 
wedstrijd organisatie commissie en de kantine commissie bestuurlijk zal blijven leiden.  
 
Ik heb de afgelopen jaren bij beide clubs ervaren dat veel mensen de atletiek een warm 
hart toedragen. Zo hebben we de materiaalhokken gezamenlijk gerenoveerd en ook in 
goede harmonie en samenspraak de baanrenovatie vorm gegeven. 
Ik kijk er naar uit om nu met elkaar onze nieuwe club het kloppend atletiekhart van 
Haarlem te laten worden. 
 

 

 
 
 


